Concours de bourses « Ensemble pour la releve »

Les bourses couvrent une période de financment de 4 mois.
- 2 bourses M.Sc. de 4250S chacune
- 2 bourses Ph.D. de 5500S chacune

Eligibilité : Offert strictement aux étudiants codirigés par des chercheurs du CRIPA
provenant de deux institutions différentes. Cohorte des membres du CRIPA:
https://www.cripa.center/chercheurs-du-cripa .

Non-admissibles : Les récipiendaires des deux derniers concours de bourses et qui étaient
déja en codirection interinstitutionnelle;

Par contre, un récipiendaire n’ayant pas eu un codirecteur d’'une autre institution lors des
derniers concours est admissible en incorporant une codirection interinstitutionnelle.

Une preuve officielle de codirection est requise (une demande de codirection en cours de
traitement par I’'Université est admissible).

Scholarship competition: “Together for the Next Generation”.

These scholarships cover the period of 4 month.
- 2 M.Sc. scholarships of $4250 each
- 2 Ph.D. scholarships of $5500 each

Eligibility: Offered strictly to students who are co-supervised by CRIPA’S researchers from
two different institutions. Cohort of CRIPA members:
https://www.cripa.center/members.

Ineligible: winners of the two most recent scholarship competitions who were already
under inter-institutional co-supervision at the time. That said, a winner who did not have
a co-supervisor from another institution at the time of the recent competitions can be
made eligible by incorporation of an inter-institutional co-supervisor.

Official proof of co-supervision is required (a request for co-supervision currently being
processed by the university is permitted).
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